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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2022/23:860 Skolpengen

I ett inlägg på sociala medier påstår regeringen att den nu vill skärpa kraven på 
friskolor. I inlägget motiverar regeringen de nya tilläggsdirektiven som följer: 
”Det finns idag många fristående skolor med många obehöriga lärare och 
problem med betygsinflation. Det finns även exempel där skolpengen har 
använts till verksamhet som inte har med utbildning att göra.”

Texten ger sken av att regeringen vill ställa som krav att hela skolpengen ska gå 
till utbildning och inget annat. Ändå innebär regeringens tilläggsdirektiv att 
vinstuttag fortsatt kommer att vara tillåtet. Jag vill därför ha ett klargörande 
från statsrådet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

Ser statsrådet det som ett problem när skolpengen går till annat än utbildning 
(så som det framställs på regeringens sociala medier), och hur går det i så fall 
ihop med att statsrådet även i fortsättningen vill möjliggöra att skolpengen går 
till vinstuttag?

………………………………………

Åsa Westlund (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-07-17
Besvaras senast
2023-07-31 kl. 00.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


